

No. 46902

Turkey, World Bank Group and International Monetary Fund

Memorandum of Understanding between the Government of the Republic of Turkey and the World Bank Group (International Bank for Reconstruction and Development, International Finance Corporation, International Development Association, International Centre for Settlement of Investment Disputes, Multilateral Investment Guarantee Agency) and the International Monetary Fund for the 2009 annual meetings of the Boards of Governors of the World Bank Group and the International Monetary Fund. Singapore, 20 September 2006

Entry into force: 28 July 2009

Authentic text: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Turkey, 24 November 2009*

Not published in print in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Turquie, Groupe de la Banque mondiale et Fonds
monétaire international**

Mémorandum d'accord entre le Gouvernement de la République turque, le Groupe de la Banque mondiale (Banque internationale pour la reconstruction et le développement, Société financière internationale, Association internationale de développement, Centre international pour le règlement des différends relatifs aux investissements, Agence multilatérale de garantie des investissements) et le Fonds monétaire international pour les réunions annuelles de 2009 des Conseils des gouverneurs du Groupe de la Banque mondiale et du Fonds monétaire international. Singapour, 20 septembre 2006

Entrée en vigueur : 28 juillet 2009

Texte authentique : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Turquie,
24 novembre 2009*

Non disponible en version imprimée conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.